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"Nowa jakość współpracy - Śląskie Partnerstwo Gospodarcze"

W dniu 9 maja 2011 r. w Hotelu Amadeus przy ul. Jastrzębskiej 9 w Wodzisławiu Śląskim odbyła się konferencja "Nowa jakość współpracy - Śląskie Partnerstwo Gospodarcze".

Konferencję otworzył Prezes Zarządu Izby Gospodarczej w Wodzisławiu Śląskim Pan Marian Oślizło.

Pierwszorzędnym celem konferencji było oficjalne zawiązanie porozumienia pomiędzy Forum Firm Miasta Radlin, Izbą Gospodarczą w Wodzisławiu Śląskim, Raciborską Izbą Gospodarczą oraz Żorską

Izbą Gospodarczą powołującego Śląskie Partnerstwo Gospodarcze.

W trakcie trwania konferencji zaszczycił nas swoim wystąpieniem Pan Zygmunt Łukaszczyk Wojewoda Śląski.

Referat pt. "Przedsiębiorczość - samorząd gospodarczy. I po co to wszystko? wygłosił dr Witold Potwora Prorektor Wyższej Szkoły Zarządzania i Administracji w Opolu, Adiunkt Katedry Logistyki i

Marketingu Wydziału Ekonomicznego Uniwersytetu Opolskiego. Wybitny ekonomista i mówca autor wielu monografii, referatów naukowych, artykułów i innych prac naukowych.

Przemówienie na temat "Ustawodastwa na rzecz przedsiębiorczości" wygłosił Pan Krzysztof Gadowski Poseł na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej.

Temat obecnych i przyszłych możliwości wspierania działań ukierunkowanych na rozwój subregionów przybliżyła zebranym Pani Stefania Koczar - Sikora, Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju

REgionalnego Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego.

O samorządzie gospodarczym w Czechach mówił Pan Jiří Germanič Dyrektor Izby Gospodarczej w Opavie.

Ważnym punktem konferencji było także obszerne przedstawienie stanowiska Śląskiego Partnerstwa Gospodarczego w sprawie projektu ustawy o powszechnym samorządzie gospodarczym, które

przedstawił Pan Henryk Straszak Członek Zarządu Raciborskiej Izby Gospodarczej.

Elementem kulminacyjnym konferencji był panel dyskusyjny: Przyszłość lokalnych izb gospodarczych, którego modertorem był Pan Andrzej Zabiegliński Prezes Żorskiej Izby Gospodarczej.

W zakładce "galeria" naszej strony internetowej zamieściliśmy relację zdjęciową z przedmiotowej konferencji.
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